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»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

نیمکت های خالی!
بلاتکلیفی یازده تیم لیگ برتری در رأس کادر فنی

3

 »وزیر آموزش و پرورش«: 

خدمات خوبی به 
فرهنگیان ارائه شده!

واکنش ایران به حمله یکشنبه شبِ آمریکا به عراق:

مصداق بارز تروریسم است!

»دنیای هوادار« به طور صریح و شفاف بیان می دارد با توجه به شرایط سخت 
و پیچیده اقتصادی وارده بر زندگی مردم و بی توجهی واضح دولت به آثار و 
عواقب موجود در سطح و بطن جامعه و هیچگونه عملکرد مثبت به ویژه از سوی 
نماینده عالی شان در این استان، به همین جهت سفر امروز ریاست جمهوری 
به البرز که در گذشته نیز اتفاق افتاده و بدون هیچگونه تغییر و رخدادی در 
قالب یک بازدید استانی صرف خلاصه شده، هیچگونه پوششی اعم از خبری و 

تصویری از این سفر نخواهد داشت.
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طنزِ روز!

..................................
 روز صفر

قدمِ اولِ آقای گریمور
»بیگ پروداکشن« است!

 آتابای
در انتظار متفاوت ترین
فیلمِ خانومِ کارگردان!

 »خسوف«
یک دوراهی عجیب و نامتعارف

3 روز 
2

»دنیای هوادار« از آثار احتمالی
سی و هشتمین جشنواره فیلم فجر

 گزارش می دهد )3(؛

از بیگ پروداکشن 
»آقای گریمور«  تا ایفای 

نقش »جواد عزتی«
 به زبان ترکی در

فیلم » نیکی کریمی«!

 در مسیر جشواره
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خبری

رئیس جمهوری با بیان اینکه دوران تحریم دیر 
یا زود به سرخواهد آمد، گفت: این حرف منطقی 
فرمایش  خرده  دولت  با  که  برخی ها  که  نیست 
دارند، بگویند در سال9۵ و در فروردین9۶ اینها 
است.  کرده  فرق  لحن  فروردین98  و  گفتید  را 
آن شرایط، شرایط صلح بود و الان شرایط جنگ 
است. در همه دنیا جنگ شرایط ویژه خود را دارد.

روز  روحانی  حسن  المسلمین  و  حجت الاسلام 
صنعت  ملی  روز  گرامیداشت  مراسم  در  دوشنبه 
پتروشیمی ایران و دیدار با فعالان این صنعت گفت: 
در شرایط فشار و در شرایط تحریم دشمن، مسیر و 
راهی که صنعت گران انتخاب کرده بودند به خوبی 
توانستند ادامه مسیر بدهند و این یک افتخار بزرگ 

برای تاریخ کشور ما است.
اینجا به صراحت  رئیس جمهوری اضافه کرد: در 
می گویم دوران تحریم و فشار نسبت به ملت ایران 
به سرخواهد آمد دلیلش این است که بدخواهان و 
دشمنان ما متوجه شدند که با فشار حداکثری ما را 
نمی توانند وادار به تسلیم کنند. همه هدف آن ها این 
بود که برویم سر میز مذاکره ای که هر آنچه آن ها 

گفتند ملت ما قبول کنند.
وی یادآورشد: این کار در ایران اسلامی ما نشدنی 
است و ملت ما در سال۹۷ و ۹۸ مخصوصا از ۱۳آبان 
که فشارهای حداکثری بر ما وارد شد همانطور که 
در این یک سال و چند ماه می بینیم مردم به خوبی 
ایستادگی کردند. البته این ایستادگی یک بخش 
مربوط می شود به خود مردم که تحملشان بالا برود و 
بتوانند در شرایط سخت زندگی خود را پیش ببرند.

خرده فرمایش های برخی درباره وعده های 
دولت منطقی نیست

روحانی با بیان این که شرایط عادی با شرایط جنگ 
دوازدهم  دولت  به  بعضی ها  گفت:  است  متفاوت 
خطاب می کنند و می گویند که آن قول هایی که اول 
دولت دادید چرا عین آن قول ها را نمی توانید عمل 
کنید. ما در شرایط صلح آن قول ها را داده بودیم. 
بعد وارد یک جنگ شدیم. جنگ را هم ما انتخاب 
نکردیم. ما هم شروع نکردیم و حتی بهانه هم به آن 
ها ندادیم. آن ها آغاز کردند در یک جنگی که این 

قامت استوار این ملت بزرگ و فرهیخته را بشکنند.
این  بنابراین  کرد:  اضافه  دوازدهم  دولت  رئیس 
حرف یک حرف منطقی نیست که برخی ها که با 
دولت خرده فرمایش دارند، بگویند در سال۹۵ در 
لحن  فروردین۹۸  و  را گفتید  ها  این  فروردین۹۶ 
و  بود  صلح  شرایط  شرایط،  آن  است.  کرده  فرق 
الان شرایط جنگ است. در همه دنیا شرایط جنگ 

شرایط ویژه خود را دارد.
و  از سال۹۷ جنگ شدید  اینکه  بیان  با  روحانی 
همه جانبه اقتصادی علیه ایران شروع شد، گفت: 
دشمنان می خواستند این جنگ سیاسی هم بشود، 
یعنی همه دنیا را وادار کنند که پشت سر آن ها 
و روبروی ایران بایستند؛ آن ها می خواستند این 
و  ملل  سازمان  یعنی  بشود،  نیز  حقوقی  جنگ 
نهادهای بین المللی ایران را محکوم کنند که در 

این امر ناموفق بودند.
هدف  آنچه  اینکه  بر  تأکید  با  جمهوری  رئیس 
دشمنان در جنگ اقتصادی بوده، حاصل نشده و 
نخواهد شد، افزود: امروز در شرایطی نیستیم که 
ملت ما در زندگی روزمره و نیازمندی های ضروری 

خود دچار مشکل شود.
روحانی با اشاره به اینکه براساس آمار ارایه شده در بهار 
و تابستان، روند اشتغال علیرغم فشارها و تحریم ها در 
مسیری درست قرار داشته و وقتی اشتغال روند خود 
را به درستی طی کند، به معنای این است که تولید 

در مسیر درستی قرار گرفته است.

تصور می کردند مردم برای دشمنان فرش 
قرمز پهن می کنند!

متفاوت  ما  شرایط  امسال  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
اقتصادی  رشد  آینده،  سال  در  امیدواریم  و  است 
ما منفی نباشد، تصریح کرد: این به معنای ناموفق 
بودن دشمنان است. با رهبران کشورهای بزرگی که 
ملاقات می کنیم، همه آن ها می گویند هم آمریکا 
اشتباه کرده و هم ناموفق بوده است. این حرف ها از 

سوی نزدیکترین دوستان آمریکا است.
رئیس جمهور اضافه کرد: محاسبه آن ها این بود که 
این فشارها بعد از پنج، شش ماه موجب اعتراض 
مردم می شود و آن ها به خیابان آمده و شورش و 
ناآرامی می شود. بر این اساس، فکر می کردند مردم 
خواستار حضور بیگانگان و دشمنان می شود و فرش 

قرمز برای آن ها پهن می شود.
روحانی با بیان اینکه اگر آغازگر جنگ بودیم، ممکن 
است مورد سؤال قرار گیریم که چرا آغازگر این جنگ 
بودید و تعهدات تان را زیرپا گذاشتید، خاطرنشان 
کرد: اولین عاملی که موجب موفقیت ما شده است، 
حضور شجاعانه، آگاهانه و هوشیاری مردم بوده است. 
مردم راه خود را تشخیص داده و دوست را از دشمن 

تشخیص داده اند. ملت ما منحرف نشده است.

حضور زنگنه اطمینان بخش بوده است
رئیس جمهور خاطرنشان کرد: مهندس زنگنه را 
هماهنگ  و  پتروشیمی  موضوع  ساماندهی  برای 
کردن آن گذاشتیم. همه اختیارات را به ایشان دادیم. 

وی کار بزرگی انجام داد، البته این کارها به دست 
شما انجام گرفته اما حضور ایشان برای شما اطمینان 

بخش بوده است.
وی ادامه داد: ایشان هر موقع در دولت صحبت کرد 
گفت پشتوانه دولت برای صنعت پتروشیمی مهم 
است و مردم هم وقتی آمار و ارقام را بشنوند و ببینند 
که آن جبهه ای که دربرابر بدخواهان و دشمنان در 
این یک سال و چندماه ایستادگی کردهاند، صنعت 
و مدیران، کارگران و مهندسان ایتن صنعت هستند، 
خوشحال می شوند و اینها خبرهای خوش و خوب 
برای ملت است. وقتی مردم قهرمانی، ایستادگی و 
مقاومت را می بینند، پیشرفت و بعد از آن خودکفایی 

را می بینند.
از  اینکه برخی کاتالیست ها را  با یادآوری  روحانی 
خارج وارد می کردیم، گفت: الان بخش اعظمی از 
کاتالیست ها توسط کارآفرینان خودمان تولید می 
شود و به سمت خوداتکایی حرکت می کنیم. این 
که صنعت همه خوراک خود را خود تولید و تامین 
می کند کار بزرگی است و صنعت پتروشیمی صنعت 
بزرگی است که هم نیازهای داخلی و نیازهای بیرونی 

را تامین می کند.
رئیس دولت دوازدهم در ادامه گفت: وقتی می گوییم 
در نفت و گاز دنبال خام فروشی نباشیم، یکی از راه ها 
توسعه این صنعت است. من به آقای زنگنه گفتم 
که آیا این شوقی که در پتروشیمی است در ساخت 
پالایشگاه هم این شوق هست که او گفت در آن حد 
نیست به دلیل این که امتیاز و سود اینجا از پالایشگاه 

بیشتر است.
وی افزود:  این که اعلام شد در جهت و گام دوم و 
سوم به جایی می رسیم که خوراکی که به صنعت 
پتروشیمی داده می شود و این صنعت با آن اداره می 
شود،  تقریبا حدود ۲ میلیون بشکه نفت در روز است 
خیلی مساله مهمی است که این نشان می دهد که ما 
داریم از خام فروشی فاصله گرفته و به سمت صنعتی 
که انرژی ما را با ارزش افزوده به یک محصول جدید 

تبدیل می کند می رویم.
به  باید  که  بعدی  نکته  کرد:  خاطرنشان  روحانی 
آن تکیه شود اقدامات پایین دستی است چرا که 
است  زنجیره  بعضی جاها  در  پتروشیمی خودش 
یعنی یک بخشی از پتروشیمی خوراک یک بخش 
دیگر را تامین می کند بنابراین در بسیاری از موارد 
امروز این صنعت پایین دستی اش است که اگر به 
آن توجه شود هم اشتغال و هم ارزش افزوده را بالا 

می برد.
رئیس دولت دوازدهم گفت: در این راستا ما باید 
سرمایه گذاری را در دو بخش خود پتروشیمی با 
همین روندی که جلو می رود و یکی هم در صنایع 

پایین دستی پتروشیمی که می تواند محصولات 
مختلف را برای ما تولید کند قدردانی کنیم.

وی یادآور شد: آقای زنگنه در جلسه گفتند که ما 
باید در زمینه خوراک مایع هم قدم هایی را برداریم و 
برای تنوع محصولات مختلف نیاز داریم که صنعت 
پتروشیمی با خوراک مایع حرکت خود را ادامه دهد 
البته ممکن از نظر سود و درآمد فرق کند. به هر 
حال اینها را  می توانیم برای آن مشوق بگذاریم یعنی 
دولت می تواند به راحتی مشوق بگذارد بنابراین باید 

این تنوع را به عنوان یک قدم در اینجا انجام دهیم.

زمستان امسال در زمینه گاز به پتروشیمی ها 
فشار نیاوردیم

خبر  زنگنه  آقای  گفت:  ادامه  در  روحانی 
خوشحال کننده ای دادند و آن این که زمستان امسال 
دست ما برای گاز باز بود که به پتروشیمی ها در این 
زمینه فشار نیاوردیم که این خبر بسیار خوبی است 
که در سال های آینده هم همینطور خواهد بود و ما 
دیگر می توانیم هم گاز مصرفی کشور و هم خوراک 

پتروشیمی ها را تامین کنیم.
پتروشیمی  محصولات  صادرات  به  ادامه  در  وی 
اشاره کرد و افزود: در این جلسه بحث شد که تعرفه 
ترجیحی می تواند در این زمینه کمک کند بنابراین 
ما باید این کاررا  با کشورهای مختلف چه با اروسیا 
و چه با کشورهای همسایه و چه با کشورهایی که 
همین اواخر برای تعرفه ترجیحی صحبت کردیم، 

انجام دهیم.
رئیس جمهوری افزود: این قدم مهمی است که باید 
صنعت، وزارت بازرگانی و کمیسیون های مشترک و 
کل دولت در این زمینه تحرک بیشتری نشان دهند  
که با تعرفه ترجیحی می توانیم زمینه را برای صادرات 

آسان و پرسودتر آماده کنیم.
روحانی گفت: مسأله بعدی، مسأله گمرکات است 
باید در هیئت دولت به آن رسیدگی شود. از  که 
آقای زنگنه می خواهم در هیئت دولت مشکلات را 
در این زمینه مطرح کند تا بتوانیم آن را رفع کنیم. 
وقتی صنعتی این همه به کشور خدمت می کند و بار 
سنگین اقتصاد ملی را بردوش می گیرد، اگر مشکلی 

در گمرکات دارد باید بتوانیم  آن را حل کنیم.
وی در پایان گفت: همین که امروز شما از دولت 
به  شما  امید  از  نشان  خود  دارید،  وام  درخواست 
آینده است و تلاش شما برای تحرک بیشتر، که 
بسیار خوشخال کنننده است. همین جا هم از دکتر 
همتی که حضور دارند، تقاضا می کنم تا در مورد وام، 
تعرفه های ترجیحی و سایر حمایت هایی که دوستان 
و  دهند  به خرج  را  نهایت همکاری  دارند،  انتظار 

امیدوارم اقدامات خوبی انجام شود.

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

تدوین استراتژی های سازمانی در بازاریابی الکترونیکی  )1(
خبر اول

»روحانی«: 

خرده  فرمایش های برخی درباره
وعده های دولت  منطقی نیست!

تصور می کردند مردم برای دشمنان فرش قرمز پهن می کنند!
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3 اجتماعی

تجاوز  امور خارجه کشورمان  وزارت  سخنگوی 
را  عراقی  نیروهای  و  خاک  به  آمریکا  نظامی 

مصداق بارز تروریسم دانست.

خارجه  وزارت  -سخنگوی  موسوی  عباس  سید 
کشورمان- تجاوز نظامی آمریکا به خاک و نیروهای 
عراقی را به شدت محکوم کرد و از آمریکا خواست 
تا به استقلال، حاکمیت و یکپارچگی ارضی عراق 
احترام گذاشته و دخالت خود را در امور داخلی این 

کشور متوقف کند.

در  آمریکا  ادعای  بودن  دروغ  به  اشاره  با  موسوی 
دیگر  بار  حملات  این  گفتت:  تروریسم  با  مبارزه 
ادعای دروغ آمریکا در مبارزه با گروهک تکفیری 
داعش را اثبات کرد به طوری که ایالات متحده، 
مواضع نیروهایی را هدف قرار داده است که در طول 
سال های گذشته ضربات سنگینی به تروریست های 

داعش وارد کرده اند.
تصریح  ادامه  در  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
کرد: آمریکا با این حملات، حمایت قاطع خود را 
از تروریسم و بی  توجهی به استقلال و حاکمیت 

کشورها نشان داده است و باید مسئولیت تبعات این 
اقدام غیرقانونی خود را بپذیرد.

نیروهای  حضور  دیپلماسی  دستگاه  سخنگوی 
خارجی در منطقه را موجب ناامنی، تشنج و بحران 
دانست و تاکید کرد: آمریکا باید به حضور اشغالگرانه 

خود پایان بدهد.
موسوی در پایان با اعلام حمایت جمهوری اسلامی 
ایران از استقلال، تمامیت ارضی و حاکمیت ملی 
حمله  این  مجروحان  و  شهدا  خانواده  با  عراق، 

تروریستی آمریکا ابراز همدردی کرد.

واکنش ایران به حمله یکشنبه شبِ آمریکا به عراق:

مصداق بارز تروریسم است!
 بین الملل

درباره  پرسش  به  پرورش  و  آموزش  وزیر 
وضعیت معلمان و دانش آموزان بازداشتی در 
حوادث آبان ماه پاسخ داد و گفت: طبق آخرین 
آمار و گزارشات مشکل دانش آموزانی که دچار 
مسئله شده بودند حل شده، همچنین مسأله 
معلمان و برخی کارکنان در سراسر کشور نیز 

حل شده است.

»محسن حاجی میرزایی« در خصوص پرسشی که از 
آمار معلمان بازداشتی در »حوادث آبان ماه«  از او شد، 

عنوان کرد: آخرین آمار و گزارشی که دریافت کردم 
نشان می دهد مشکل دانش آموزانی که دچار مسئله 

شده بودند، حل شده است.
وی افزود: همچنین مسئله معلمان و برخی کارکنان 
در سراسر کشور حل شده است. موردی به من مبنی 
بر آنکه افرادی در این زمینه دچار مشکل جدی شده 

باشند، گزارش نشده است.
برخی دانش  اینکه شنیده شد  به  پاسخ  وی در 
آموزان را در مدرسه بازداشت کرده  بودند نیز گفت: 
و قطعا کار درستی  نداریم  باره  این  گزارشی در 

نیست. هیچ کسی اجازه ندارد به این دلایل وارد 
محیط آموزشی شود. قطعا مراقبت می کنیم که 

این اتفاق نیفتد.
وزیر آموزش و پرورش درباره تحصن معلمان نیز با 
بیان اینکه انگیزه ای در معلمان نمی بینیم که نیاز به 
تحصن وجود داشته باشند اظهار کرد: در این مدت 
کوتاه خدمات خوبی به فرهنگیان ارائه شده است که از 
جمله آنها می توان به رتبه بندی معلمان، طرح مسکن 

فرهنگیان و بیمه تکمیلی آن ها اشاره کرد.
»دنیای هوادار« : ما هیچ ما نگاه...!

طنزِ روز!
»وزیر آموزش و پرورش«: 

خدمات خوبی به فرهنگیان ارائه شده!

شهر  کرج-  گلشهر  برقی  قطار  ملی  طرح 
عنوان  به  البرز  استان  در  هشتگرد  جدید 
انتظار،  سال ها  از  پس  عمومی  خواسته ای 
امروز- سه شنبه توسط دکتر روحانی رئیس 

جمهوری افتتاح می شود.

در آئین افتتاح و حرکت این قطار که پس ۱۱سال انتظار 
در نهایت در دولت تدبیر و امید به خط پایان رسیده 
است، وزیر راه و شهرسازی، استاندار البرز، نمایندگان 
مردم استان البرز در مجلس شورای اسلامی، رئیس 
شرکت عمران شهرهای جدید و جمعی از مسئولان 
کشور، استان و شهرستان ساوجبلاغ حضور خواهند 

داشت. قطار برقی ایمن ترین وسیله حمل نقل در 
دنیای امروز به شمار می رود، بنابراین بی جهت نیست 
که عموم کشورهای پیشرفته، نهایت توان و تلاش خود 
را برای توسعه حمل و نقل ایمن سبز از نظر زیست 
محیطی صرف می کنند. بعد از آنکه عملیات ساخت 
چند ۱۰هزار واحد مسکن مهر برای اسکان بخشی از 

سرریز جمعیت کلانشهرهای تهران و کرج در سال۸۷ 
در شهرجدید هشتگرد آغاز شد، زمزمه ایجاد قطار 
برقی کرج به هشتگرد نیز به گوش می رسید، تا اینکه 
عملیات این طرح ملی در اواسط دولت دهم اجرایی 
شد، لیکن در نهایت این طرح با انبوهی از موانع و 

مشکلات به دولت یازدهم به ارث رسید.

فرمانده انتظامی استان البرز اعلام کرد که در 
و  البرز  های  استان  پلیس  مشترک  عملیات 
در محور  تریاک  گرم  و ۶0۲کیلو  کرمان، ۲تن 

کرمان- باغین کشف شد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از مرکز اطلاع 
عباسعلی  سردار  البرز،  استان  پلیس  رسانی 
اقدامات اطلاعاتی  انجام  محمدیان گفت در پی 
پلیس مبارزه با مواد مخدر استان البرز بر روی 
شد  مشخص  مخدر  مواد  توزیع  و  تهیه  عناصر 
از  یکی  همکاری  با  مخدر  مواد  قاچاقچی  یک 

همدستانش قرار است، مقادیر قابل توجهی مواد 
مخدر را از استان های جنوب شرقی کشور به البرز 
و تهران منتقل کند که موضوع به پلیس مبارزه با 

مواد مخدر استان کرمان اعلام شد.
در این راستا تیمی از مأموران پلیس آگاهی کرمان 
با پشتیبانی و هدایت اطلاعاتی لحظه به لحظه 
پلیس مبارزه با مواد مخدر استان البرز به محورهای 
نامحسوس  به صورت  و  اعزام  کرمان،  مواصلاتی 
اقدام به رصد و پایش خودروهای عبوری کرد که 
در نهایت تانکر مورد نظر در محور کرمان- باغین 

مشاهده شد.

در ادامه مأموران خودرو قاچاقچیان را تحت نظر قرار 
دادند که در این لحظه راننده متوجه حضور پلیس 
شد و قصد فرار داشت که با شلیک چند تیر هوایی و 
پس از طی مسافت حدود پنج کیلومتر، خودرو را به 
سمت جاده فرعی و خاکی تغییر مسیر داده و پس 

از توقف تانکر هر۲متهم دستگیر شدند.
فرمانده انتظامی استان البرز افزود: کامیون به همراه 
متهمان به پلیس مبارزه با مواد مخدر استان کرمان 
منتقل و در بازرسی از این وسیله نقلیه ،۲تن و 
۶۰۲کیلو گرم  تریاک که به صورت بسیار ماهرانه ای 

در ابتدا و انتهای تانکر جاساز شده بود، کشف شد.

 از »البرز« چه خبر؟
و سرانجام: قطار برقی به هشتگرد رسید

سردار »عباسعلی محمدیان« خبر داد:

کشف بیش از ۲تن تریاک در عملیات مشترک پلیس البرز و کرمان
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اقتصادی

   دکتر علی قوامی
محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی

و  تحلیل گر بازارسرمایه

تعاریف مختلفی از برند ارائه شده است. جان میلر 
و دیوید مور، برند را اینگونه تعریف کرده اند: »برند 
برای  ارزش آفرینی  برای  سازمان  که  است  نمادی 
محصولات خود به کار می گیرد« برند یا همان نشان 
اعتبار شرکت،  برگیرنده هدف شرکت،  تجاری در 
جایگاه خود در میان رقبا،تخصص کاری استراتژی 

شرکت و.. است. 
ایجاد یک برند مناسب و ماندگار در دنیای امروز کاری 
سخت است، بنابریان برای داشتن یک برند مناسب 
باید الزاماتی را در پیش گرفته و رعایت کنید. از این 

اقدامات می توان به این موارد اشاره کرد:

1 - تعریف و تعیین اهداف برندینگ
شما باید هدف و استراتژی کسب و کار خود را آماده 

نمایید:
 چشم انداز شرکت خود را تهیه کنید
 تعیین مسیر رسیدن به چشم انداز

marketing plan  تهیه نقشه بازاریابی 

۲ - طراحی وب سایت
کسب وکاری  هر  شروع  برای  امروز  دنیای  در 
داشتن یک وب سایت الزامی است. شما برای این 
وب سایت  طراحی  متخصصین  از  می توانید  کار 
کمک بگیرید و پروژه طراحی سایت خود را به 
آن ها واگذار نمایید. تا کارهای مدیریت سایت شما 

را بر عهده بگیرند.

3 - از شبکه های اجتماعی
استفاده کنید

بسیاری از مردم عضو شبکه های اجتماعی هستند و 
در هر روز بارها این شبکه ها را چک می کنند. برای 
برندینگ سعی کنید در  این شبکه ها به تبلیغات 
محصول خود بپردازید و مطمئن باشید که می توانید 
برند خود را به افراد بسیاری معرفی کنید و جایگاه 

خوبی را به دست آورید.

4 - برای کسب و کار خود یک ست اداری 
تهیه کنید

برای کسب و کار خود یک ست اداری تهیه کنید که 
شامل پاکت نامه، سربرگ، پیش فاکتور و... باشد. بر 
روی هرکدام آدرس، شماره تماس و ایمیل خود را 
یادداشت کنید. این کار باعث افزایش اعتبار شما به 

مشتریان می شود.

۵ - بازاریابی ایمیلی
شما از طریق ایمیل می توانید خبرنامه محصولات 
خود و اطلاعاتی در مورد محصولات خود ارائه دهید.

۶ - در انجمن های تخصصی خود
عضو شوید

هر صنفی برای خود یک انجمن دارد. برای برندینگ 
سعی کنید در انجمن های تخصصی کسب و کار خود 
عضو شده و از اطلاعات به روز در زمینه کاری خود 

اطلاع حاصل کنید.

7 - در نشریات تبلیغ کنید
انتشار  از  با استفاده  برندینگ می توانید  برای  شما 
مقالات از عملکرد و محصولات به تبلیغ پرداخته و در 
ضمن اطلاعاتی در اختیار مشتری قرار می دهید. این 

روش یک نوع بازاریابی غیرمستقیم است.

 رقبای خود را تحلیل کنید. به رفتار رقبا در 
برای  کاری  ببینید آن ها چه  و  کنید  بازار دقت 
از  و  انجام می دهند  برندسازی محصولات خود 
طریق چه کانال هایی به تبلیغ محصولات خود 

می پردازند.
 مشتریان خود را تحلیل کنید. رفتار مشتریان 
و خریدهای و سلایق آن ها را بررسی کنید. آنچه 

را که منجر به خرید مشتریان می گردد کشف 
کنید و سعی کنید مشتریان خود را از حالت بالقوه 

به مشتریان وفادار تبدیل کنید.

8 - از درس های برندهای گذشته
استفاده کنید

برای انجام برندینگ، برندهای موفق را بررسی کرده و 
راهی که آن ها رفته اند را مطالعه کنید. سعی کنید از 
درس های آن ها، درس گرفته و حتی راه های بهتری 

را در پیش بگیرید.

9 - بازار را مورد مطالعه قرار دهید
شما باید راه هایی که در برندسازی شرکت مؤثرند 
را از همین بازار دریابید. نتایج حاصل از تحقیقات 
بازار، به شما کمک می کنند تا بدانید چه چیزی برای 

برندسازی شرکت شما مؤثر خواهد بود.

10 - مدیریت درست مسیر
دارد.  برندینگ  در  را  مؤثری  نقش  اجرایی،  مدیر 
تصمیمات مهم توسط مدیریت گرفته می شود و تیم 
مدیریت باید از مدیر در انتخاب درست برند مناسب 
حمایت کنند و کمک فکری لازم و اطلاعات مناسب 

را در اختیار مدیر قرار دهند.

11 - ایجاد مدل مناسب
برند مناسب شما، باید متناسب با نیازهای شرکت و 
دارای ارزش تجاری باشد. بنابریان، باید جامع ترین 
نمایانگر هدف شرکت  انتخاب کنید که  را  برندی 
باشد. حتماً نیاز نیست که برند خود را طراحی کنید. 
شما حتی می توانید با الگوبرداری از برندهای حاضر 

و کمی تغییر در آن ها، به برند مطلوب خود برسید.

1۲ - از همه کمک بگیرید
شما برای ایجاد یک برند مناسب، حتی میتوانید از 
افرادی که در اطراف شما هستند کمک بگیرید. این 
افراد حتی ممکن است کارمندان شما و یا مشتریانتان 
باشند. از تفاوت و اشتراکات نظرات دیگر، سعی کنید 

به یک برند مناسب دست پیدا کنید.

13 - به افراد شرکت خود قدرت و اختیار 
بدهید

از افراد شرکت خود به عنوان مبلغان محصولات خود 
بهره ببرید. در واقع کارمندان شما هستند که با افراد 
مختلف در ارتباط هستند. این کارمندان هستند که با 
تعریف کردن از محصولات شما به بهتر شناخته شدن 
محصولات شما کمک می کنند. آن ها همچنین به 
عنوان نماینده شرکت هستند و افراد دیگر راحت 
تر به آن ها اعتماد کرده و حرفشان برای افراد دیگر 

معتبرتر محسوب می شود.

14 - ایجاد ارتباط
شما باید برای برند خود همواره تبلیغات داشته باشید. 
در ضمن، باید این موضوع را همواره در نظر داشته 
باشید که پیام های شما باید مختصر و بیان کنندۀ 

هدف شرکت و به سرعت قابل درک باشند.

1۵ - بررسی عملکرد برند
شما باید بعد از طراحی و تبلیغ برند، عملکرد برند را 
بررسی کرده و این موضوع را بررسی کنید که برند 
شما چقدر برای شرکت ارزش افزایی کرده و تا چه حد 

در بازار رقابت تأثیرگذار بوده است.
***

انواع برندینگ
دسته بندی های مختلفی از برندسازی ارائه شده است 

که مهم ترین آن ها عبارت است از:
 برندسازی مشارکتی: همکاری با برندی دیگر 

جهت دستیابی به هدفی مشترک
رسانه های  وب سایت،  دیجیتال:  برندسازی   
برای  که  دیجیتالی  ابزار  هر  به  کلاً  و  اجتماعی 

برندسازی استفاده می شود.
 برندسازی شخصی: برندی که فرد برای اعتبار و 

شهرت خودش ایجاد می کند.
برای جذب  ملی  برند   برندسازی کشوری: یک 
توریست و یا سرمایه گذار خارجی برای کسب وکار است.

امیدواریم که با مطالعه این مقاله، گام های مؤثری در 
جهت برندینگ اینترنتی بردارید و بتوانید استفاده 
مناسبی از برندینگ اینترنتی برای توسعه کسب و 

کار خود داشته باشید.

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

توصیه های عملی برای برندینگ اینترنتی
از اهداف برندینگ تا بررسی عملکرد برند

دیجیتال برندینگ
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5 شهری

زیان تعطیلی پایتخت روزانه
بیش از هزارمیلیارد تومان

رئیس شورای شهر تهران گفت: زیان تعطیلی پایتخت 
روزانه بالغ بر هزارمیلیارد تومان برآورد می شود.

محسن  شهرنوشت،  از  نقل  به  هوادار  دنیای  گزارش  به 
هاشمی در یکصد و هشتادو پنجمین جلسه شورای شهر 
تهران با تبریک و گرامیداشت سالروز میلاد حضرت مسیح 
علیه السلام و آغاز سال جدید میلادی، گفت: امیدواریم 
تمامی انسان ها به خصوص ایرانیان بر اساس تعالیم مسیح، 
جامعه ای بدون خشونت و مبتنی بر مهربانی و مدارا را تجربه 

کنند.
رئیس شورای اسلامی شهر تهران با اشاره به بررسی لایحه 
بودجه سال آینده کشور در مجلس شورای اسلامی، گفت: 
لازم دیدم نسبت به تضییع حق شهروندان تهرانی در این 

لایحه تذکر دهم.
وی ادامه داد: سهم حمل و نقل عمومی در بودجه سال 
آینده بسیار ناچیز و در حد صفر است، این بودجه قریب 
به ۲هزار میلیارد تومانی که بیش از یک چهارم آن بودجه 
عمومی دولت است، حدود هشتاد هزار میلیارد تومان را 
برای یارانه نقدی در نظر گرفته است اما از این مبلغ یک 

ریال نیز به حمل ونقل عمومی تخصیص داده نشده است.
هاشمی با اشاره به ردیف های بودجه کشور، توضیح داد: در 
مجموع سهم عمران شهری و مسکن در بودجه برای هر 
ایرانی فقط ۲هزار تومان است که به معنای این است دولت 

وظیفه ای برای خود در این حوزه قائل نیست.
افزود: سهم شهروندان استان  رئیس شورای شهر تهران 
تهران از بودجه عمرانی که بیشترین نقش را در تولید درآمد 
ملی در کشور دارند، کم ترین سرانه بین ۳۱استان کشور و 
کمتر از ۶۰هزار تومان در سال است و سهم محیط زیست 
نیز از بودجه برای هر ایرانی هفت هزار تومان و نزدیک به 
صفر در سال است. طبیعی است با این بودجه نباید منتظر 

اقدامات مهمی در حوزه محیط زیست بود.
هاشمی بیان کرد: انتظار ما از شهردار تهران که در مورد 
قانون گرایی و اجتناب از قانون گریزی به ایشان حق می دهم، 
احیای حقوق  برای  را  که حداکثر تلاش خود  است  آن 
شهروندان تهرانی در بودجه و تثبیت وظایف دولت در قبال 
حمل و نقل عمومی و محیط زیست پایتخت، به کار برند 
و قطعا شهروندان سایر کلانشهرها نیز که سیستم حمل و 
نقل عمومی آن ها نیاز به تقویت و تجهیز دارند، از وضعیت 

موجود بودجه ناراضی هستند.

افزایش غلظت آلاینده های هوا
در شهرهای صنعتی

مدیرکل پیش بینی و هشدار سریع سازمان هواشناسی 
ضمن اشاره به این که کیفیت هوا، روزگذشته- 9دی ماه 
در بیشتر شهرهای صنعتی و پرجمعیت کشور در حد 
ناسالم برای گروه های حساس قرار گرفت، گفت: بارش 
پراکنده باران از امروز- 10 دی ماه، بخش هایی از کشور را 

فرا می گیرد.

به گزارش دنیای هوادار، صادق ضیائیان گفت: با توجه به 
سکون نسبی هوا کیفیت هوا در شهرهای صنعتی و پرجمعیت 

در حد ناسالم برای گروه های حساس پیش بینی می شود.
وی ادامه داد طی روز سه شنبه- ۱۰دی ماه، بارش پراکنده به 
تدریج بخش هایی از شمال غرب، غرب، سواحل دریای خزر، 
دامنه های البرز مرکزی و شرقی و از اواخر وقت مناطقی از 

شمال شرق را در بر می گیرد.

شورای  ارتباطات  و  هنر  کمیسیون  رئیس 
اسلامی شهر کرج از شهرداری خواست تا 
تنها موزه تخصصی تمبر کشور که در کرج 

مستقر است را حمایت کند.

به گزارش دنیای هوادار، رحیم خستو با اشاره 
به تعطیلی موزه تمبر گفت: با توجه به بازدیدی 
که از این موزه داشتم آثار تاریخی ارزشمندی در 
این مکان نگهداری می شود، هرچند این موزه 
خصوصی است و شهرداری متولی نگهداری این 
مجموعه نیست اما به خاطر نوپا بودن این مجموعه 

نیازمند حمایت شهرداری است.
از  البرز  تمبر  موزه  عنوان کرد:  این عضو شورا 
سال۱۳۹۵ با هدف معرفی اوراق بهادار، تمبر و 
سکه کشورهای مختلف جهان و ایران راه اندازی 
شد و انتظار می رفت با حمایت سایر دستگاه های 
برای  جذاب  مکانی  به  البرز  استان  اجرایی 

گردشگران داخلی و خارجی تبدیل شود.
سال۱۳۹۶  در  مجموعه  این  گفت:  خستو 
به عنوان موزه برتر ایران شناخته شد چرا که 
زمینه  در  اثر  ۵۰۰هزار  و  ۲میلیون  از  بیش 
تمبر، سکه و اوراق بهادار ایران و جهان در آن 

نگهداری می شود.
وی با اشاره به اینکه مکان موزه جای مناسبی 
مکان  نقل  مناسبی  جای  به  باید  و  نیست 
کند،افزود: این موزه در فلکه اول رجایی شهر 
در طبقه فوقانی نان فانتزی واقع شده است که 
فضای مناسب برای موزه ندارد ،این شهرستان 
نیازمند فضای باستان شناسی است و می بایست 
شهرداری کمک کند و فضایی در اختیار این 

موزه قرار دهد.
رئیس کمیسیون هنر و ارتباطات شورای اسلامی 
شهر کرج گفت: براساس شنیده ها  فعالیت این 
تقاضای  با  احتمال  به  و  متوقف  به زودی  موزه 
مجموعه  به  رضوی  خراسان  استان  مسئولان 

سیاحتی تفریحی در مشهد منتقل خواهد شد.
دارای  که  مجموعه  این  اکنون  افزود:  خستو 
کلکسیون بی نظیری از آثار تاریخی است در سایه 
کم مهری و کم توجهی مسئولان ناشناخته مانده و 

درآستانه تعطیلی است.
عضو شورای شهر کرج تأکید کرد: انتظار می رود 
شهرداری کرج برای معرفی این مجموعه همکاری 
لازم داشته باشند تا شاهد رونق صنعت گردشگری 
در البرز و ادامه فعالیت چنین مجموعه هایی در 

سطح کشور باشیم.

در  ساختاری  تحولات  پنجم  شورای  در 
عمرانی  حوزه  در  نظارت  و  اجرا  مدیریت، 
مدیریت  سازمان  توسعه  همچنین  و 
شده  محقق  کرج  شهرداری  آرامستان های 

است.

بهره برداری  و  اتمام  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
رویکرد  با  علی)ع(  بهشت  آرامستان  پروژه  از 
خدمات رسانی به اقشار کم برخوردار استان البرز، 
تعریف و اجرای پروژه های عمرانی مطابق با نیاز 
مراجعین مانند پروژه نمازخانه، پروژه ساماندهی 
محوطه سالن معراج و پروژه ساختمان جدید 
پزشکی قانونی، مناسب سازی قطعات و... رعایت 
استانداردهای ملی در ساخت قبور با نگاه فراهم 
سازی زیرساخت ها جهت توسعه آتی و بهسازی 
ساختمان اداری با هدف ارتقاء بهره وری و بهبود 
محیط اداری کارکنان از جمله اقدامات در حوزه 
که  است  آرامستان  مدیریت  سازمان  عمرانی 
محمدحسین خلیلی اردکانی در نطق پیش از 
دستور یکصد و هفتاد و ششمین جلسه رسمی 

شورای شهر کرج به آن اشاره کرد.
وی همچنین به توجه به موضوع سرویس های 
بهداشتی و آبخوری ها به عنوان یکی از ارکان 
مهم تأسیسات شهری، ایجاد فضای سبز داخلی 

و مکان استراحت برای غسالان و به روزرسانی 
بر مبنای مفاهیم علمی و  پروژه های عمرانی 
تکنولوژی روز مانند استفاده از قبور پیش ساخته 
به عنوان دیگر اقدامات عمرانی سازمان مدیریت 

آرامستان ها اشاره کرد.
سازمان  اقدامات  به  ادامه  در  شورا  عضو  این 
آرامستان در حوزه های مدیریت سبز، خدمات 
اشاره  مدیرتی  و  اداری  مالی،  تحولات  و  ویژه 
کرد و گفت: یکی از شاخص ترین اقدامات این 
سازمان در حوزه مدیریت سبز، احداث نیروگاه 
)۲۰کیلوواتی(  خورشیدی  کوچک  مقیاس 
و تولید ۲۰درصد از  برق مصرفی سازمان در 

ساعات پیک مصرف است.
جمع آوری و ذخیره آبهای سطحی )آب باران و 
برف( با احداث آب بندهای موقت و استفاده از 
آب های جمع آوری شده برای شستشوی قبور و 
آبیاری فضای سبز، افزایش ۳۰۰درصدی توسعه 
فضای سبز در گلزار شهدای بهشت سکینه)س( 
سبز،  )فضای  پنجم  شورای  شعار  با  هم راستا 
نشاط اجتماعی، مدیریت شهری(، تغییر کاشت 
گونه های گیاهی به سمت استفاده از گونه های 
دائمی و کم آب بر و استفاده از خودرو های برقی 
داخل  در  مراجعین  به  رسانی  جهت خدمات 
گلزار شهدای بهشت سکینه از اقدامات سازمان 

مدیریت آرامستان در حوزه فضای سبز است که 
خلیلی اردکانی به آن اشاره کرد.

این عضو شورا اضافه کرد: ارتقای بی خطرسازی 
از  قبل  اموات  البسه  و  عفونی  پسماندهای 
تحویل به سازمان مدیریت پسماند و انتخاب 
استان  سبز  خدماتی  واحد  عنوان  به  سازمان 
انتخاب  ملی  همایش  در  شرکت  البرز جهت 
واحدهای صنعتی و خدماتی سبز در سازمان 
حفاظت از محیط زیست به دلیل اقدامات فوق 
از دیگر دستاوردها و اقدامات سازمان مدیریت 

آرامستان ها است.

خستو تأکید کرد:

موزه خصوصی تمبر البرز از سوی شهرداری 
کرج حمایت شود

رشد ۷۶درصدی اعتبارات عمرانی سازمان مدیریت 
آرامستان های شهرداری کرج

اخبار
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هنری

 در مسیر جشواره

یک دوراهی عجیب و نامتعارف
 کارگردان: محسن استادعلی

 تهیه کنندگان: محسن استادعلی و مسعود زارعیان
...................................

»خسوف« یک مستند پرتره از دو فیلمساز است که در حوزه اجتماعی 
ساخته شده و روایتگر قصه یک طلبه است. این مستد از ساخته های 
جنجالی و پر سر و صدایی بود که با استقبال مخاطبان و منتقدان در 
جشنواره سینماحقیقت نیز به نمایش درآمد. »محسن استادعلی« 
فیلمسازی است که در حوزه مسائل اجتماعی موفق بوده که مستندهای 

»زنانگی« و »جایی برای زندگی« را تاکنون ساخته است.
و اما »خسوف« درباره طلبه جوانی است که در زندگی خود به یک 
دوراهی رسیده است؛ یک دوراهی عجیب و نامتعارف. طلبه جوان با 
همسرش بر سر این که یک طلبه تمام وقت باشد که صرفا مباحث 
حوزوی و دینی را دنبال می کند یا طلبه ای که در کنار طلبگی می 
خواهد فیلمسازی و کار مستند کند، در یک مباحثه و جدال دائم قرار 
گرفته است. کشمکشی که از ابتدا تا انتهای فیلم وجود دارد و این طلبه 

جوان را دچار نوعی از سردرگمی بی پایان ساخته است.
درونمایه ی دیگر مستند که تردید را تفسیر می کند جبر است. جبرِ 
ماندن و ملبس شدن به لباس روحانیت که همسر و خانواده آرزوی آن 
را دارند اما تردید مانع تحقق آن است. این درونمایه برخلاف مورد قبلی 

و اصلی، در کل اثر مشهود است.
بخش  به  یافته  راه  مستند  این  کارگردان  استادعلی«  »محسن 
مستند جشنواره فیلم فجر درباره حضورش در این رویداد سینمایی 
گفت:»امیدوارم امسال هم مانند یکی دو دوره گذشته مخاطبان همراهی 

بیشتری داشته باشند و آثار مستند جشنواره را ببینند.«

خسوف
در انتظار متفاوت ترین فیلمِ خانومِ کارگردان!

 کارگردان: نیکی کریمی
 بازیگران: هادی حجازی فر، سحر دولتشاهی، جواد عزتی، دانیال 

نوروش، یوسفعلی دریادل و مه لقا می نوش
....................................

»آتابای«، پنجمین اثر سینمایی »نیکی کریمی«، از اواسط تیر در خوی، 
یکی از تاریخی ترین شهرهای استان آذربایجان غربی مقابل دوربین رفته 
و فیلمبرداری آن مدت ها پیش به پایان رسیده و از حالا گفته می شود 
که متفاوت ترین ساخته او در مقام فیلمساز است. وی تاکنون بازی در 
نزدیک به ۷۰ اثر سینمایی و تلویزیونی را در کارنامه کاری خود ثبت 

کرده و حال به دنبال تجربه ای تازه در عرصه کارگردانی است،
وی پیش از آتابای آثاری همچون »شیفت شب«، »سوت پایان«، »چند 
روز بعد« و »یک شب« را کارگردانی کرده که البته به زعم نگارنده و 
بدون اغراق هیچ یک از آن ها حتی به آثار »متوسط« نیز نزدیک نشدند!
»دانیال  دولتشاهی«،  »سحر  حجازی فر«،  »هادی  عزتی«،  »جواد 
نوروش« و... بازیگران جدیدترین فیلم نیکی کریمی هستند. حجازی فر 
همچنین بر اساس طرحی از نیکی کریمی، فیلمنامه »آتابای« را به 
رشته تحریر درآورده است. »آتابای« در روزهای آخر پاییز مراحل فنی 
اش به اتمام رسید و آماده حضور در سی و هشتمین جشنواره فیلم فجر 
شد و شنیده های ما حاکی از آن است که یکی از فیلم های مورد پسند 
و قطعی هیات انتخاب برای حضور در بخش مسابقه نیز همین فیلم 
است. هادی حجازی فر امسال حضور پررنگی را در سی و هشتمین 
جشنواره فیلم فجر خواهد داشت. او به ایفای نقش در کنار جواد عزتی 
پرداخته و جواد عزتی نیز تاکنون با حضور در چهار فیلم سینمایی 
یکی از پرکارترین بازیگران حاضر در سی و هشتمین جشنواره فیلم 
فجر خواهد بود که گفته می شود در این فیلم برای نخستین بار به 
زبان »ترکی« ایفای نقش کرده. گفتنی است تدوین این فیلم بر عهده 
»حسن جمشیدی گوهری« بوده و صداگذاری آن توسط »علیرضا 

علویان« در اواخر آبان ماه سال جاری به پایان رسیده است.

آتابای
قدمِ اولِ آقای گریمور »بیگ پروداکشن« است!

 کارگردان: سعید ملکان
 بازیگران: امیر جدیدی، ساعد سهیلی، سینا شفیعی و...

....................................
»سعید ملکان« که از زمان حضورش به عنوان تهیه کننده همواره حواشی 
بسیاری را هم به وجود آورده و سال گذشته هم حضور پررنگی در این 
جشنواره داشت، امسال در مقام کارگردان نخستین فیلمش را جلوی 
دوربین برده است. شنیده ها حاکی از این است که »روز صفر« روایت 
متفاوتی از یک اتفاق ملتهب در عصر حاضر است؛ تا کنون هم حدس و 
گمان های بسیاری در خصوصِ خلاصه داستان این فیلم منتشر شده که 
البته هیچ یک از آن ها سندیتِ محکمی ندارند. »امیر جدیدی« و »ساعد 
سهیلی« دو بازیگر اصلی نخستین فیلم ملکان هستند و گفته می شود 
که تعداد زیادی دیگر از بازیگران )متشکل از هنرمندان داخلی و خارجی( 

در این اثر ایفای نقش می کنند.
فیلمنامه »روز صفر« را سعید ملکان و بهرام توکلی به صورت مشترک به 
نگارش درآوردند. »سینا شفیعی« که یکی از بازیگران »روز صفر« است 
در مورد نقشش در فیلم سعید ملکان گفت: »مطلب زیادی در مورد این 
سوال نمی توانم بگویم اما تنها می توانم به این اشاره کنم که در این فیلم 
نقش یک مامور امنیتی را دارم که البته نقش پررنگی هم هست.  این 
فیلم به معنی واقعی از یک تولید بزرگ )Big production(  برخوردار 

است و یک اتفاق جذاب در سینمای ایران خواهد بود.«
به هر جهت، »روز صفر« نخستین فیلمی است که سعید ملکان آن را 
به عنوان تجربه سینمایی اش در مقام کارگردان تولید کرده است. او این 
سال ها نامی پرنفوذ در عرصه سینما بوده و با تهیه کنندگی فیلم سینمایی 
»ابد و یک  روز« و سپس »تنگه  ابوقریب« توانایی های خود را اثبات 
کرده که البته با وجودِ شکست سنگینِ فیلم »غلامرضا تختی« در گیشه 
مشخص نیست که کدام سرمایه گذار با چه جرات و ریسکی حاضر به 

تولیدِ این فیلمِ احتمالا پرهزینه شده است!

روز صفر

هرسال همین موقع ها است که رفته رفته شمارش معکوس برای آغاز یک دهه فجر دیگر و به تبعیت از آن یک جشنواره فیلم فجر دیگر آغاز می شود. 
شمارش معکوسی همراه با امیدواری نسبت به آینده و تماشای فیلم های شاید خوبی که از دلشان فیلم های ماندگاری بیرون بیاید و البته همراه با حسرتی 
که چرا در دوره هایی که فیلم هایی مثل »هامون« چراغ جشنواره را روشن می کردند حضور نداشتیم. هرسال همین موقع ها اخبار مربوط به اثر تازه 
کارگردان محبوب مان را دنبال می کنیم تا ببینیم کیمیایی ها و حاتمی کیاها و... این بار چه آشی برایمان پخته اند! مهم نیست که سنی ازشان گذشته؛ 

کیمیایی در هفتاد و چند سالگی هم کیمیایی است و برای »متروپل«هایش در جشنواره فجر صف طولانی تشکیل می شود.
امسال هم از این قاعده مستثنی نیست. درست که حوادث اخیر کمی دل هایمان را به درد آورده و تردید هایی مبنی بر حضور در همچین فستیوال هایی 
میان اهالی سینما زمزمه می شود، اما جشنواره فجر امسال هم با قدرت و البته با یاد آن عزیزان کارش را دنبال خواهد کرد و طبق عادت هرساله، فیلم 
های یک سال پیش روی سینمای ایران به نمایش در می آورد. در قسمتِ سوم آثار احتمالی بخش مسابقه سی و هشتمین جشنواره ملی فیلم فجر به 
دیگر آثار این دوره و حضور »نیکی کریمی« در مقامِ کارگردان با فیلم »آتابای« و مستند پر سر و صدای »خسوف« و فیلم سینمایی »روز صفر« نخستین 

ساخته سعید ملکان می پردازیم: 

مهدی تیموری

3 روز 
2

»دنیای هوادار« از آثار احتمالی سی و هشتمین جشنواره فیلم فجر  گزارش می دهد )3(

از بیگ پروداکشن »آقای گریمور« تا ایفای نقش
»جواد عزتی« به زبان ترکی در فیلم » نیکی کریمی«!
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روزنامه

7 فناوری

معاون علمی و فناوری ریاست جمهوری با اشاره 
سه دستگاه  تولید  از  معاونت  این  حمایت  به 
افزود:  پاراسایکلینگ  حرکتی  عصبی  پروتز 
معاونت  این  سوی  از  یارانه  ارائه  با  آینده  در 
مراکز توانبخشی عصبی کشور از این دستگاه 

بهره مند خواهند شد.

سورنا ستاری روز گذشته طی مراسم رونمایی از 
در  پاراسایکلینگ  حرکتی  عصبی  پروتز  دستگاه 
ایران در جمع خبرنگاران  دانشگاه علم و صنعت 
پیرامون این فناوری افزود: بزرگترین اتفاقی که در 
این زمینه در کشور افتاده، حمایت هایی است که از 
افراد صاحب ایده و نوآور صورت می گیرد و نیروی 

انسانی فوق العاده ای که ما در کشور داریم.
از  را  این محصول مشکلی  اینکه  به  اشاره  با  وی 
بیماران ضایعات نخاعی حل می کند، ادامه داد: در 
جهت حل مشکلات بیماران ضایعات نخاعی این 
دومین محصول فناورانه ایرانی است که ارائه شده، 
این محصول برای افرادی که دچار ضایعه نخاعی 
در گردن نیز هستند و دچار فلج کامل شده اند قابل 
که  کند  افراد کمک  به  و می تواند  است  استفاده 
کارهای روزمره خود را تا حد قابل توجهی  انجام 

دهند.
این قدرت دانش است که الان در اختیار ما قرار 
جدید  فناوری های  خصوص  در  باید  ما  گرفته، 
و بحث تجاری سازی این تکنولوژی جدید کار 

کنیم. تولید سه دستگاه از این قرار داد با حمایت 
معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری انجام 
با  این محصول  از  انشاءالله تعداد زیادی  شده و 
ارایه تسهیلات یارانه ای معاونت علمی در مراکز 

توانبخشی کشور مورد استفاده قرار می گیرد.
 وی یادآور شد: پروژه های بسیاری در این مرکز 
طراحی شده و در حال انجام کار است و در آینده 
علوم  حوزه  در  بزرگ  تحولی  و  شد  خواهد  ارائه 

شناختی در کشور خواهد بود.
گفت:  جمهوری  ریاست  فناوری  و  علمی  معاون 
از  جمهوری  ریاست  فناوری  و  علمی  معاونت 
این طرح در قالب طرح کلان ملی یک میلیارد و 

۲۰۰میلیون تومان حمایت کرده است.

با یارانه معاونت علمی ریاست جمهوری؛

بهره مندی مراکز توانبخشی از دستگاه پروتز عصبی حرکتی 

خبر روز

شبکه موقعیت سنجی چینی »بایدو« که عملکردی 
مشابه با  سامانه جی پی اس )GPS( دارد، در نیمه 

اول سال ۲0۲0میلادی عرضه خواهد شد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه اینترنتی 
بزرگ  شبکه  ساخت  و  طراحی  کار  »انگجت«، 
رقیب  که   )baidu( »بایدو«  موقعیت سنجی 
محسوب  جی پی اس  آمریکایی  سیستم  چینی 
تقریبا تکمیل شده  از سال ها کار  می شود، پس 
 )Ren Chengqi( است. به نقل از رن چنگچی

مدیر پروژه بایدو، کار ساخت هسته این سیستم 
ناوبری ماهواره ای در اوایل ماه دسامبر تکمیل شد 
و دو ماهواره آخر نیز تا قبل از سال۲۰۲۰ در مدار 
قرار خواهند گرفت. این مرحله لحاظ فنی سومین 
سال۲۰۰۰  در  بار  اولین  که  بایدو  پروژه  از  فاز 
رونمایی شد و اوج آن است. به گفته چنچگی، تا 
سال۲۰۳۵ دیگر ارتقای عمده ای در این سیستم 

صورت نخواهد گرفت.
بیشتر کاربران چینی برای استفاده از این شبکه جدید 
بر  داشت.  نخواهند  خاصی  مشکل  موقعیت سنجی 

طبق آمار، حدود ۷۰درصد تلفن های هوشمند چینی 
از سامانه بایدو پشتیبانی می کنند. همین حالا نیز 
۱۲۰شریک برای استفاده از این سیستم در فناوری 

نقشه برداری صف کشیده اند.
از آن جا که سیستم جی پی اس متعلق به آمریکاست، 
این کشور می تواند هر زمان که نیاز شد در راستای 
کشورهای  دسترسی  خود  نظامی  و  سیاسی  منافع 
دیگر را به این سیستم قطع کند. سیستم بایدو به چین 
اطمینان خاطر می دهد که  از این  پس موقعیت یابی در 

این کشور بدون هیچ اختلالی انجام خواهد شد.

فناوری و اطلاعات
نیمه اول ۲0۲0؛     نسخه جی پی اس چینی عرضه می شود

آزمایشی  پروژه  یک  در  سامسونگ  کمپانی 
به  که  است  ساخته  سر  پوست  برای  اسکنری 

جلوگیری از ریزش موی کاربر کمک می کند.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از تارنمای روزنامه 
»ایندیپندنت«، این اسکنر مبتنی بر هوش مصنوعی 
که بیکان )Becon( نام دارد همراه با یک برنامه 
موبایل ارائه می شود و به کاربر اجازه می دهد تا در 

خانه پوست سر خود را اسکن کند. این فناوری 
این  از  آمده  به دست  نتایج  از  استفاده  با  سپس 
پوست  وجود  چون  گوناگونی  فاکتورهای  اسکن، 
مرده یا میزان رطوبت پوست سر را آنالیز کرده و 
بهترین راهکار را برای هر مشکلی که باعث ریزش 

موی کاربر می شود، ارائه می دهد.
سامسونگ به تازگی شماری از پروژه های مفهومی و 
آزمایشی خود را معرفی کرده است که در نمایشگاه 

این  جمله  از  می شوند.  رونمایی  امسال   CES
پروژه ها می توان به رباتی که قرار است دوست افراد 
تنها باشد، صفحه کلید مجازی که می توان بدون 
با آن تایپ کرد، یک پنجره  از انگشتان  استفاده 
مصنوعی که نور طبیعی خورشید را شبیه سازی 
می کند و ابزاری برای مانیتورینگ میزان قرار گرفتن 

در معرض اشعه فرابنفش، اشاره کرد.

با استفاده از فناوری؛     پیکار سامسونگ با ریزش مو!

کمپانی سامسونگ به دنبال ساخت یک صفحه 
کلید مبتنی بر هوش مصنوعی است که به کمک آن 
می توان بدون نیاز به لمس صفحه نمایش، تایپ کرد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه اینترنتی 
»اوبرگیزمو«، مشکل گوشی های هوشمند موجود در 
بازار این است که نمایشگرهای آن ها برای تایپ متون 
و ایمیل های طولانی بیش از اندازه کوچک هستند. 
چاره ای  مشکل  این  رفع  برای  سامسونگ  شرکت 

اندیشیده و به فکر ابداع یک فناوری جدید است.
این فناوری جدید که SelfieType نام دارد، یک 
صفحه کلید مجازی آزمایشی است که با تکیه بر 
دوربین جلوی گوشی و هوش مصنوعی به شما این 
امکان را می دهد تا بدون لمس کردن تلفن خود، 
تایپ کنید. در اصل، دوربین جلوی گوشی دست و 
انگشتان شما را تشخیص داده و سعی خواهد کرد 
براساس حرکات و جهت گیری انگشتان، آن چه را 

تایپ می کنید تشخیص دهد.

به گفته سامسونگ، فناوری SelfieType حرکات 
انگشتان کاربر که توسط دوربین جلوی گوشی دریافت 
می شوند را آنالیز کرده و آن ها را به ورودی های صفحه 
کلید QWERTY تبدیل می کند. SelfieType به 
هیچ سخت افزار اضافی نیاز ندارد و با طیف وسیعی 
از دستگاه ها از جمله گوشی های هوشمند، تبلت ها و 

لپ تاپ ها سازگار است.
سامسونگ از این پروژه در نمایشگاه  CES امسال 

که هفته آینده برگزار می شود، رونمایی می کند.

سوژه روز

تایپ بدون انگشت به کمک هوش مصنوعی!
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محمدحسین سیفی

هر فصلِ فوتبالی در تمام لیگ های دنیا، برخی تیم ها 
نتایج خوبی می گیرند و سرمربی هایشان باقدرت به 
کارشان ادامه می دهند و در مقابل آن ها، دسته دیگری 
هستند که نتایج خوبی نمی گیرند و با قعرنشین شدن 
تیم ها، سرمربی ها باید ساک هایشان را آماده کنند تا 
هر وقت حکم اخراجشان آمد بدون معطلی باشگاه را 
بدرود بگویند و فضا را برای نفربعدی که قرار است بیاید، 
مهیا سازند. امسال هم از این قاعده مستثنی نبود و در 
تمام دنیا، لیگ ها مملو از جابه جایی افراد روی نیمکت 
باشگاه ها بود؛ از حرفه ای ترین باشگاه ها مانند »تاتنهام« 
و »میلان« بگیرید تا دسته اول لیگ خودمان که همین 

چندروز پیش »محمود فکری« اخراج شد!
اما به طرز طعنه آمیزی، نرخ جابه جایی های مربی ها در 
تمام دنیا در این فصل بیشتر بوده است. تا همین حالا 
در لیگ انگلستان تیم های واتفورد )دو بار(، آرسنال، 
وستهم، تاتنهام و اورتون، سرمربی های خود را اخراج 
ایران هم جابه جایی ها  و تعویض کرده اند. در لیگ 
پرُتعداد به نظر می رسد و از آن بدتر وقتی است که 
دسته تازه ای به نامِ »نیمکت های بلاتکلیف« هم به 
وجود آمده است؛ بدین معنا که به یکباره مربی تیم 
و بازیکنان را رها می کند و به کشورش می رود تا 
در صورت پرداخت مطالباتش دوباره بازگردد وگرنه 
معلوم نیست که سرنوشت آن تیم بدون مربی چه 
خواهد شد! به همین بهانه شاید بد نباشد نگاهی به 
وضعیت نیمکت های لیگ برتر ایران تا پایان نیم فصل 

اول بیندازیم:

با ثبات ها
به طرز تکان دهنده ای از بین ۱۶تیم لیگ برتر امسال 
برای ادامه راه، فقط خیال ۵تیم از مربی نیم فصل دوم 
خودشان راحت است و قرار نیست کسی در آن جا با 
باشگاه خداحاظفی کند. سپاهان اصفهان که با »امیر 
قلعه نویی« به جز بازی آخر مقابل نفت آبادان نتایج 
قابل قبولی در این فصل گرفته است و خودشان را در 
کورس قهرمانی می بینند، نساجی قائمشهر با »رضا 
مهاجری« که روند سینوسی داشته اند به هرحال از تیم 

نه چندان مدعی نساجی توانسته اند روزهای خوبی را 
تا نیم فصل سپری کنند، فولاد خوزستان با »جواد 
نکونام« که تاکنون توانسته ۲4امتیاز کسب کند و رتبه 
هفتم را به خود اختصاص دهد تا با شرایط فعلی اش 
بتواند نیم نگاهی هم به کسب سهیمه لیگ قهرمانان 
آسیا داشته باشد، و در نهایت شاهین شهرداری بوشهر 
که با »کرستیچویچ« وارد نیم فصل دوم می شوند و 
دل به این پیرمرد خارجی بسته اند تا جلوی سقوط 

شان به دسته پایین تر لیگ ایران را بگیرد.
به نام این ها باید پارس جنوبی جم را هم اضافه کنیم 
که به تازگی، »هومن افاضلی« را انتخاب و جانشین 
فقط  لیگ،  ۱۶تیم  از  است.  کرده  »فرازکمالوند« 
همین ۵تیم خیال راحتی دارند و ۱۱تیم دیگر،  نگران 
تغییرات روی نیمکت شان هستند. یا باید مربی تازه 
انتخاب کنند و یا تعطیلات را با ترس از پیشنهادات 

سایر تیم ها به مربیان شان بگذرانند!

نیمکت های در حال تغییر!
از میان یازده تیم باقی مانده که نیمکت های بلاتکلیفی 
دارند، تغییر روی نیمکت بعضی تیم ها قطعی است یا 
حداقل احتمال بسیار بالایی دارد. ذوب آهن اصفهان 
یکی از همان تیم هایی است که تغییر روی نیمکتش 
قطعی است اما از زمان اخراج »علیرضا منصوریان«، 
هنوز مربی جدیدی استخدام نکرده و استکی، این تیم 
را برابر سایپا هدایت کرد. ذوبی ها گزینه های سرشناس 
زیادی دارند و شایعاتی درباره حضور »علی دایی« 
)که به تازگی گفته می شود پیشنهاد ذوب آهن را رد 
کرده( و »مهدی تارتار« هم در این باشگاه منتشر شده 
است. همچنین از اردوی اصفهانی ها برخی گزینه های 
ایتالیایی هم به گوش می رسد. با این حال به نظر 
می رسد نیمکت ذوبی ها، به یک گزینه خانوادگی مثل 

»مهدی رجب زاده« یا »مسعود ابراهیم زاده« برسد.
پیکان تهران هم دیگر باشگاهی است که با وجود 
نمایش های خوب و زدن گل های متعدد در این 
فصل اما به خاطر نتایج ضعیف اخیر احتمال زیادی 
برای تغییر مربی دارد. پیکانی ها از ۶بازی آخرشان 
فقط یک امتیاز مقابل استقلال گرفتند و نزدیک ترین 
تیم به منطقه سقوط محسوب می شود. از این رو قطعاً 
آن ها دوست ندارند با ادامه این روند یکی از تیم های 
سقوط کننده باشند. با توجه به شرایط »علی دایی« و 
اصرارش به حضور در تهران، می توان او را جدی ترین 
گزینه جانشینی »حسین فرکی« در این تیم دانست. 

البته هنوز اخراج فرکی از پیکان قطعی نشده است.
گل گهر سیرجان یکی از اولین تیم هایی بود که این 

فصل دست به تغییر نیمکت خود زد و »وینگو بگوییچ« 
را اخراج کرد. اما آن ها هم با وجود یک تغییر روی 
نیمکت، شرایط باثباتی ندارند و احتمالاً سراغ دومین 
تغییر هم خواهند رفت. »مجید جلالی« از وقتی آمده 
نتوانسته شرایط این تیم را تغییر بدهد و آن ها کماکان 
پس از شاهین شهرداری بوشهر از گزینه های اصلی 
سقوط به دسته پایین تر به حساب می آیند. از این 
رو مدیران گل گهر نیز گزینه های تازه ای را بررسی 
می کنند. البته امکان دارد که پیروزی در بازی عقب 
افتاده با ماشین سازی و کمبود گزینه های در دسترس، 

تا پایان تعطیلات باعث نجات جلالی شود.

آینده ای که به تار مویی بند است
در دسته سوم تیم های لیگ برتر، تغییرات هم انجام 
شده و هم انجام نشده است! بهترین مثال برای این 
مسأله احتمالاً »تراکتورسازی« است که »مصطفی 
دنیزلی« را اخراج کرد و »ساکت الهامی« را جانشین 
موقف دنیزلی کرد. حالا سه بازی و سه پیروزی برای 
ساکت الهامی، باعث شده تا تراکتوری ها اعلام کنند 
نیم فصل دوم با هدایت او وارد زمین می شوند! اما خب 
قطعا خود آن ها هم به خوبی می دانند که دو شکست 
متوالی برای الهامی می تواند شرایط را به کل برای 
او در تراکتور تغییر دهد چرا که زنوزی پیش از این 
هم همین حرف را درباره »تقوی« و »دنیزلی« زده 
بود و بعید است تراکتورسازی، فصل را با الهامی به 
پایان برسانند. با این حال الهامی، شانس زیادی دارد 
تا پایان تعطیلات و شروع نیم فصل دوم روی نیمکت 

تراکتورسازی باقی بماند.
استقلال هم هفته هاست بدون مربی است و حتی 
سه بازی آخرش را هم بدون »آندره آ استراماچونی« 
وارد زمین شد. با این وجود هنوز هم نه استراماچونی 
برگشته و نه فرهاد مجیدی به عنوان تنها گزینه در 
دسترس حاضر شده سرمربیگری باشگاه را بپذیرد. 
چندمین مرحله از مذاکرات استقلال و استراما، با 
مذاکره کننده های تازه از طرف باشگاه آغاز شده اما 
هنوز، سرنوشت نیمکت این تیم مشخص نیست. با این 
وجود اگر استراماچونی برنگردد، باید نیمکت استقلال 
را هم تغییر یافته به حساب بیاوریم و قطعا آن ها سراغ 
برای  یا مربیان داخلی  گزینه هایی مثل اسکوچیچ 

هدایت تیم شان می روند.
نفت مسجد سلیمان هم یا وجود وضعیت خوب در 
دارد.  نیمکتش  برای  نامعلومی  اوضاع  فعلاً  جدول، 
تارتار به خاطر مشکلات مالی باشگاه، پس از بازی 
آخر خداحافظی کرده و به نظر می رسد در صورت 

حل نشدنِ مشکلات او را هم باید جدا شده به حساب 
بیاوریم. مسئولان باشگاه، در حال راضی کردن او برای 
بازگشت هستند اما رسیدن یک پیشنهاد خوب از 
طرف تیم های بدون مربی مثل همین ذوب آهن یا... 
می تواند شرایط را به کل برای تیمی که یک نیم فصل 
شکست نخورده بود تغییر دهد و نفتی ها، مجبور به 

پیدا کردن یک مربی تازه شوند.

نگرانیِ نزدیک تر از رگ گردن
بعضی تیم ها هم شرایط باثبات تری دارند اما قطعاً 
پرداخت  در  اگر  و  نگران هستند  هنوز  هم  ها  آن 
مطالبات مردان اول نیمکت شان تأخیر کنند قطعاً با 
شرایطی مشابه وضعیت استقلال رو به رو خواهند 
شد. صدرنشین نیم فصل اول هیچ لیگی علاقه ای به 
تغییر سرمربی ندارد اما پرسپولیس این خطر را کاملا 
احساس می کند. »گابریل کالدرون« تا امروز تلاشی 
برای فسخ قرارداد نکرده اما اختلافات او با پرسپولیس 
بر سر مسائل مالی و عدم تعهد باشگاه، جدی شده 
است. پرسپولیسی ها نگرانند رفتن کالدرون از ایران، 
بازگشتی نداشته باشد. به احتمال زیاد، پرسپولیسی ها 
بتوانند اختلافات شان با کالدرون را حل کنند، با این 
حال احتمال کمی هست که سرنوشت کالدرون و 
پرسپولیس هم به نقطه ای شبیه استقلال و استراما 
سراغ  باید  پرسپولیسی ها  صورت،  آن  در  برسد. 

گزینه های تازه ای بروند.
»دراگان  با  را  آرمانی  فصلی  که  هم  نفت  صنعت 
اسکوچیچ« سپری می کند و همین چند روز پیش 
را در هم  با چهار گل سپاهان اصفهان  موفق شد 
بکوبد، علاقه ای به از دست دادن اسکوچیچ ندارد ولی 
مشکلات مالی و رسیدن پیشنهادات خوب به این مربی 
کروات می تواند باعث جدایی اش شود. گفته می شود 
اسکوچیچ، با پرداخت مبلغی حدود ۱4۰هزار یورو 
می تواند قراردادش را فسخ کند که این رقم در صورت 
مربی نداشتن استقلال یا پرسپولیس برای شان رقم 
بالایی محسوب نمی شود. شهرخودرو هم مثل صنعت 
نفت، از مربی اش رضایت کامل دارد اما با چالش نگه 
داشتن او رو به روست. به خصوص اگر برانکو و تیم 
ملی به توافق نرسند، یحیی تبدیل به گزینه اصلی تیم 
ملی خواهد شد. در تبریز، ماشین سازی و خطیبی هم 
شرایط بدی ندارند هر چند شایعه شده رابطه او و 
زنوزی مثل سابق نیست و شاید سرمربی دومین تیم 

شهر هم تصمیم به جدایی بگیرد.
آتی مشخص  روزهای  در  به هر جهت، همه چیز 

خواهد شد...

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

نیمکت های خالی!
بلاتکلیفی یازده تیم لیگ برتری 

در رأس کادر فنی

گزارش ورزشی


